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Abstract (en)
The invention relates to a rocker key switch (10, 11) for use in motor vehicles, having a housing (13) with a base (12) as a support for stationary
and moving contacts (16, 18), having an operating rocker (15) for acting on the moving contacts (18), and having electrical connections (24), the
electrical connections (24), which are constructed as plug pins, being arranged parallel to the mounting surface of the rocker key switch (10, 11).
<IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Wipptaster (10,11) zum Einsatz in Kraftfahrzeuge mit einem Gehäuse (13), mit einem Sockel (12) als Träger für feste
und bewegliche Kontakte (16,18), mit einer Betätigungswippe (15) zur Beaufschlagung der beweglichen Kontakte (18) und mit elektrischen
Anschlüssen (24), wobei die als Steckerstifte ausgebildeten elektrischen Anschlüsse (24) parallel zur Montagefläche des Wipptasters (10,11)
angeordnet sind. <IMAGE>
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